
Kdy jste začali pískat. 

2008 

 

Proč jste začali pískat? 

Byli jsme v okolí persón pískajících v soutěžích ČSH už nějakou dobu a chtěli jsme to jen prostě zkusit.  

 

Jak dlouho pískáte nejvyšší soutěž ČSH. 

Letos si už kroutíme druhou sezónu v nejvyšší skupině 1A. Předtím jsme působili v nejvyšší soutěži 

sporadicky, jelikož jsme byli v nižší výkonnostní skupině rozhodčích ČSH. 

 

Jak dlouho pískáte mezinárodně. 

V rámci Young Referee programu EHF do 26 let, pro budoucí Evropské rozhodčí, jsme v srpnu 2015 

absolvovali Cell cup tournament v Maďarském Veszpremu, následoval náš Prague Handball cup, po 

kterém jsme dostali odznak mladých Evropských rozhodčích. Následně jsme v srpnu absolvovali ME 

dorostenek U18 ve Švédském Goteborgu. Mimo EHF jsme v minulosti byli 2x na Italském Interamnia 

cupu, který má taky něco do sebe a také jako dobrovolní rozhodčí na maďarském Cell cupu. 

 

Na jakých nejvýznamnějších akcích jste byli? 

Rozhodně to bylo ME v Goteborgu. Tato akce byla zatím nejlepší, na které jsme byli, od ubytování po 

organizaci, servis, semináře atd. vysoká úroveň, tak jak to máme rádi . 

 

Co považujete za stěžení mezníky v karieře rozhodčích? 

Určitě některé zápasy, které nás posouvaly a posouvají stále dál. Zkušenoti, které jsou potřeba si zažít 

na hřišti. V podstatě každý zápas je stěžejním mezníkem. Kdysi to bývaly zápasy dorostenců mezi 

Karvinou, Zubřím a Kopřivnicí dnes jsou to již zápolení v nejvyšších soutěžích ČSH. 

 

Co Vás k tomu přitáhlo, co nejvíc pomohlo nebo naopak kdy jste s tím chtěli přaštit? 

Možnost věnovat se zálibě, u které jsme od mládí. Sportu, který máme rádi a máme s ním spojených 

spoustu vzpomínek. Skončit, o tom jsme zatím neuvažovali, jelikož nás to prozatím pořád hrozně 

baví. Pomáhala a pomáha spousta lidí pořád se člověk něčemu novému učí. Hrály zde významnu roli 

také shody různých náhod a štěstí. Všem těmto lidem, náhodám a štěstěnám moc děkujeme a 

budeme se snažit jim to vracet v podobě dobře odřízených utkáních a úsměvu na tváři. 


